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SKB møde 27.2.2019

Deltagere Thomas, Tine, Mira, Monica, Betty, Jessie, Marianne, Tino, Nana, Ingrid
Referent Tine
Fraværende Morten, Camilla

Punkt Dagsorden og referat
1 Spørgeskemaundersøgelse – videre proces, herunder fejring i marts:                                       

TID: 17-18

Camilla, Ingrid, Monica og Thomas har mødtes og prøvet at skabe en struktur for 
det videre arbejde. Planen sendes ud til bestyrelsen før mødet.

Ref.

Bestyrelsens 
tiltag.xlsx

Udearealer: Undersøg om det er muligt at søge Realdania for tilskud til den 
bestilte legeplads. 
Branding: Folder til nye skolestarts forældre, Folder til ejendomsmæglere, 
biblioteker, bogmærker med reklame, invitere de kommende og potentielle 
forældre og børn til øveklassetime – sats på forældre til børn, der er 4 år,.
Viden om lærere og pædagogers kompetencer: I proces. Tine er tovholder.
Skoleforestilling på 5 eller 6 årgang.
Stafet for livet – et Ramløse skolehold. SKB er tovholdere. Ingrid og Monica, Betty. 

Nordstjerneskolen i forhold til spørgeskemaundersøgelse. Arbejdsgruppe 
nedsættes; Monica, Thomas, Betty.

Skabelon for lejrtur i 3.klasse.

Lejrskoletur i 6.klasse? Monica henvender sig til kommunen.

2 Nyt fra matrikelrådet: Fest d. 16.5, indhold og planlægning, Idé til inddragelse af 
frivillige 18.00-18.30

Ref. Tema: Forskønnelse og bevægelse. Der er forslag om en arbejdsweekend forud for 
matrikelfesten. Der er nedsat et udvalg i lærergruppen, som skal planlægge 
temaugen.
Kunstværkstederne i Ramhuset inviteres med til arbejdet. 
Datoen, d.15, maj er problematisk, fordi der er konfirmationer i weekenden. Kan 
man evt. flyttet festen til d.14.maj eller placere den tidligere i maj?
Donation af planter?
Lokalrådet vil donere et træ(er) for at fejre selvstændiggørelse af Ramløse Skole.
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Forslag om korte fritidsforløb for de store i FO forestået af Ramhusets 
medlemmer i samarbejde med FO personale. Forslaget tages op i 
personalegruppen. 
Altid frivilligt tilbud på den samme dag.
Forslag til forløb: Strikkedamerne, sykørekort, 
Klippekort til de elever, som ikke går i FO, så de har mulighed for at deltage i 
forløbene.

Matrikelrådet koncentrerer sig om Ramløse festivalen og blomsterbyen og korte 
kurser i FO regi.

Tinno bliver vikar for Monica, som skal ud og rejse i den næste måned.

3 Status på økonomi og ansættelser 18.30-18.55. Rundsendt på mødet med 
opdatering pr. dags dato

Ref. Thomas orienterede om økonomi. 
Der er bestilt legeplads, og opgradering af IT-udstyr. Vil invitere til foredrag med 
Imran Rashid. Imran Rashids foredrag skal tænkes ind i vores værdier.
Vil bruge penge på indretning af fællesrum. Elevfest og fejring af selvstændig skole 
permanent. Ny hjemmeside. Satser på at ramme 3 % overførsel til næste år.
To nye pædagoger er ansat i skolehuset.
Til næste gang laver vi en ønskelisteover investeringer. 

4 Status på elevtal 18.55-19.00
Ref. 103 på almen og 18 i Skolehuset: 121 i alt. Stabilt siden sidst.

11 elever er skrevet op til næste år. 
5 Spisning 19.00-19.30
Ref.
6 Krisekommunikation: Hvordan og hvem informeres i forbindelse med voldsomme 

hændelser på skolen. Et princip udarbejdes. 19.30-19.50
Ref. Thomas udarbejder forslag til princip. Det tages op på næste SKB møde.
7 Nyt medlem af bestyrelsen.
Ref. Majken har valgt at stoppe i bestyrelsen. Tino overtager Majkens plads.
8 Evt. 19.50-20.00

Ref. Orientering om punkt på skoleledermødet: HUC har en udfordring med en gruppe 
elever med en grænseoverskridende adfærd både fysisk og verbalt. 
Ugens gode historie på hjemmesiden. ”Den gode historie”.
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